
 

Protokół Nr 25/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
dnia  28 stycznia 2009 r.

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

Zakończenie posiedzenia godz. 930

Posiedzenie komisji otworzy i prowadził Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec , który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie  z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i w części posiedzenia dotyczącego spraw
finansowych Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Radny nieobecny :
1.Edward Lutyński – nieobecność usprawiedliwiona
Na podstawie  listy  obecności  przewodniczący  stwierdził  quorum przy  ,  którym  komisja  moŜe
obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 30 stycznia  2009 r. 
4.Ocena realizacji uchwał Rady Gmin za rok 2008 
   Opinia komisji na sesję   
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  24/08  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania . 
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  ,  komisja  je  przeanalizowała  ,  uzyskując
odpowiedzi na pytania ,  uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXIV/194/09 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
Wójt Gminy dodatkowo wyjaśnił, Ŝe było to równieŜ zaleceniem pokontrolnym RIO , aby Rada
Gminy ustaliła ceny dla Agrofirmy za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków.  Agrofirma
wystąpiła z wnioskiem i zaproponowała ceny takie jakie są obecnie na terenie gminy .   
Wodociągi  Zachodniopomorskie  –  Goleniów  wystąpią  z  wnioskiem  o  ustalenie  ceny  wody  i
odprowadzania ścieków na nowy okres rozliczeniowy .
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XXIV/195/09 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały ,

– projekt  uchwały  Nr  XXIV/196/09  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  udziału  w
przedsięwzięciu  pod nazwą  „  Rozbudowa i  modernizacja  sieci  kanalizacyjnej  w zlewni
jeziora Miedwie „
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Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
– projekt  uchwały  Nr  XXIV/197/09  w  sprawie  zmiany  wydatków  Gminnego  Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Stargard Szczeciński na 2009 rok .
Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwały tj. wprowadzone zmiany .
Komisja uwag nie miała i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .

– projekt  uchwały Nr XXIV/198/09 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2009 r. ,  zmiany
limitów  wydatków  na  wieloletnie  programy  inwestycyjne  oraz  zmiany  wydatków  na
programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej ,
niepodlegających  zwrotowi  środków  z  pomocy  udzielanej  przez  państwa  członkowskie
(EFTA)  oraz  innych  środków pochodzących  ze źródeł   zagranicznych  niepodlegających
zwrotowi

Wójt Gminy –omówił projekt uchwały i   m.in. zaznaczył ,iŜ  zmiana związana jest z zamiarem
złoŜenia wniosku aplikacyjnego do RPO na zagospodarowanie terenów sportowo-rekreacyjnych w
Koszewie i Wierzchlądzie i  potrzebne są środki na  opracowania  przez firmę studia wykonalności ,
jest  to  koszt  kwalifikowany  ,  jak  równieŜ  wójt  poinformował  ,Ŝe  sporządzone  są  projekty  z
LEADER przez WIR .
Skarbnik Gminy dodała ,Ŝe faktyczne rozpoczęcie robót planuje się  na lata 2010-2011 , udział
własnych środków do wysokości 50 % .
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.4
Przewodniczący komisji odczytał informację dotyczącą realizacji uchwał Rady Gminy podjętych w
2008 roku .
Komisja zapoznała się dokładnie z zestawieniem podjętych  uchwał i ich realizacją .
WyraŜając swoje stanowisko , komisja przyjęła następującą opinię.
Komisja Rewizyjna  przyjęła  informację  dotyczącą  realizacji  uchwał Rady Gminy podjętych  w
2008 roku .
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu .
Ad.5
Wójt  Gminy  –  poinformował  o  sprawie  związanej  z  uŜyczeniem  przez  ks.  Parafii  Witkowo
pomieszczeń w budynku po byłym Hospicium w Witkowie Drugim ,  na czas remontu świetlicy w
StrzyŜnie , aby przenieść tam dzieci z  przedszkola TPD, w której to sprawie gmina zwróciła się
pismem .   Dalej  wójt  wyjaśnił  ,  Ŝe od lutego będzie działać  przedszkole TPD w StrzyŜnie ,  a
zaplanowany jest remont świetlicy i dlatego potrzebne jest pomieszczenie zastępcze . Odbyło się
spotkanie  w gminie   z  udziałem księdza ,  prezesa  TPD i   wójta  .W trakcie  spotkania  ksiądz
zaproponował  czynsz dzierŜawny za cały budynek od 1500 zł i za pomieszczenia na dole budynku
1000 zł. Oczekiwania wójta były takie , Ŝe zostaną udostępnione pomieszczenia bezpłatnie. Ksiądz
ma  zasięgnąć  opinii  w  kurii  ,  a  wójt  poinformuje  radę  .  Wójt  dodał  ,Ŝe  wcześniej  gmina
występowała  z  pismem  o  udostępnienie  pomieszczeń    tego  budynku  np.  na  świetlicę
socjoterapeutyczną .
Komisja  w  trakcie  dyskusji  stwierdziła  ,Ŝe  udostępnienie  pomieszczeń  tego  budynku  powinno
słuŜyć wszystkim mieszkańcom . 
Radna Ewa Domańska  poruszyła następujące tematy : 

– wywóz częstszy pojemników PET , a zwłaszcza tych umiejscowionych koło sklepu ,
– lokal dla osoby bezdomnej w Krąpielu , propozycja budynek w Trzebiatowie ,
– wykaz osób nie posiadających pojemników , 
– place zabaw przy świetlicach .

Wójt Gminy udzielając odpowiedzi m.in. powiedział ,Ŝe w sprawie budynku w Trzebiatowie to są
dwie propozycje , jedna to podzielić i umieścić dwie osoby samotne , druga to sprzedać , budynek
ma powierzchnię 43 m2  i wymaga remontu , wykazy osób są sporządzone , a środki na place zabaw
są zapisane w budŜecie i zadanie będzie  realizowane .
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Przewodniczący komisji poruszył temat dotyczący budowa chodnika w kierunku boiska sportowego
„Orlik” od strony Witkowo II , dla bezpiecznego pieszego ruch i tutaj wójt udzieli odpowiedzi ,Ŝe w
tej sprawie są prowadzone działania  .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Bronisław Jurec podziękował
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                                      Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                          Bronisław Jurec 
Data sporządzenia :                                                                                 Data podpisania :
2009.01.28                                                                                               2009.......................   
   
  


